
»Varstvo življenjskega okolja«
V letošnjein letu so vsa naša prizadevanja

usmerjena v ohranjanje, varovanje in skrb za
. izboljšanje našega življenjskega okolja. Pionirji

skozi celo šolsko leto sodelujemo na šolah in v
krajevnih skupnostih. Zbiramo star papir, pogoz-
dujemo prazne površine, Zelene straže pa čistijo
struge in bregove potokov in rek, obronke gozdov
in naselij. Opravljamo opazovalne in raziskovalne
naloge.

Vsa naša opažanja smo strnili na pionirskih
odrednih konferencah, kamor smo povabili pred-
stavnike iz krajevne skupnosti, iz Republiškega
zavoda za varstvo naravne in kulturne dediščine,
Gozdnega gospodarstva, Ribiške zveze, taborni-
škega odreda, tovarn, Lovske zveze, biologe, ar-
hitekte.

Na občinski pionirski konferenci smo prikazali
probleme svojega kraja. . .- . . . ; .

Ugotovili smo, da predstavlja onesnaženost vo-
da največji problem zaradi neurejene urbanizaci-
je, kanalizacije in odplak iz naselij in tovarn.
Okužena voda prihaja v stik s pitno vodo, zaradi
česar se pojavljajo tudi virusna obolenja. Ogrože-
no je torej zdravje ljudi in preti nevarnost odrnira-
nja živalskim in rastlinskim vrstam. Območje naše
občine je posebno v jesenskem in zimskem času
izpostavljeno škodljivim snovem, ki se zadržujejo
v megli. Onesnaženost zraka presega dovoljeno
mejo zaradi izpušnih plinov v prometu ter dima iz
tovam in kurišč, ki nimajo čistilnih naprav, kar
povzroča pogostnejša obolenja dihal.

Industrijska cona, ki je v gradnji, bo bistveno
spremenila ekološkc pogoje na obrobju Barja.
Smo za gradnjo, vendar pod pogojem, da se ob
tem upošteva zahteva po nujnosti ohranjanja či-
stega okolja.

Po pogovoru s strokovnjaki smo zaključili, da
onesnažena zrak in voda iz leta v leto vse bolj
uničujeta zelene gozdne površine. Robovi goz-
dov, naselij in barje postajajo divja odlagaiišča.
Barje je kot življenjski prostor posebnost v rastlin-
stvu, ki jo moramo ohraniti. V nekaterih predelih
naše občine se zaradi raka sušijo kostanji. Najbolj
občutljivi so lišaji, ki jih je vse manj.

Veliko odmirajočega drevja moramo zaradi bo-
lezni posekati. Sprašujemo pa se, zakaj morajo
npr. zaradi avtoraobilske ceste pasti hektari in
hektari gozdov.

Izgled na$ih naselij kaže na premajhno skrb
krajanov za urejenost. Največji onesnaževalci so
odpadki iz gospodinjstev ter delovnih organizacij
kljub temu, da je Komunalna skupnost organizi-
rala reden odvoz smeti in odpadkov.

Odkrili smo veliko črnih točk v naši občir
Pionirji bomo nadaljevali z nalogami, ki smo si j
zastavili. Ob tem pa pričakujemo pomoč tistih,
pri načrtovanju del lahko vplivajo na to, da
mogli jutri zdravo živeti.
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